

## 生命河靈糧堂美國西北區分堂介紹

\*\*\*\*\*

### 波特蘭靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Portland

成立 Started : 2005 年 9 月  
地點 Location : Portland, OR  
主任牧師 Senior Pastor : 黃瑞發牧師 Rev. Alpha Hwong  
網址 www.bolip.org

#### 簡要介紹: 07/19/2020

2005年六月原在本堂服事的黃瑞發牧師與師母搬遷至靠近波特蘭的Vancouver市。有一群弟兄姊妹渴望經歷神的醫治與更新，於是在他們和弟兄姊妹的同心努力下，波特蘭靈糧堂正式於同年九月份成立，教會在穩定中成長，人數也漸漸增多，因當時租借的主日崇拜場地、時間受到限制，在事工的推展上產生許多的困難，弟兄姐妹們於是齊心禱告來尋求神對新場地的心意。後來所租的一處教會場地，也因會眾人數的成長與租約的關係，無法長期使用，於是弟兄姐妹們極力尋求神的心意，2014年八月神賜給他們一處新堂。他們除了堅固小組的成長，也積極支持宣教機構、參與短宣，也深入服事社區，每月去老人中心探訪，他們並在大波特蘭地區發行福音的文字事工-『恩典之路』，願神帶領該堂走在神所賜的異象中，成為當地華人的光 and 鹽。

In June 2005 Pastor Alpha Hwong and his wife, who were serving in River of Life at the time, relocated to Portland, near the city of Vancouver. There a group of brothers and sisters were longing to experience God's healing and renewal. Working diligently together with the brothers and sisters, Bread of Life Christian Church in Portland was officially established in September of the same year. The church has experienced stable growth and the number of people increased steadily. Because they had time restrictions in the place where they rented for Sunday worship, causing many difficulties in the expansion of the ministry, therefore the brothers and sisters prayed with one heart to seek God's will for a new meeting place. Later the place they rented for church was also not suitable for the long term because of the numerical growth of the members. So the brothers and sisters prayed with all their heart for God's will. In August 2014, God granted them a new church building. In addition to strengthening the growth of cell groups, they also actively support mission organizations and participate in short-term missions and community service. Every month they visit the Senior Center. They also engage in gospel literature ministry in the Greater Portland area through "Path of Grace". May God lead this church to walk in the vision God has given to them and be the light and salt among the local Chinese people.

#### 代禱事項 : 07/19/2010

1. 教會2020年8月預備在波特蘭西區，華人集中的地區成立一個分堂，請為分堂聚會的場地、各方面資源的預備、同工的栽培成全、以及教會的合一代禱！
2. 請為弟兄姊妹踴躍參與目前開的兩班成人主日學接受裝備禱告！
3. 居家避疫期間，請為網路video事工代禱，教會繼續通過在線小組Zoom會議與尋求者聯繫，並為恢復教會的精神動力和團結代禱。
4. 請為冠狀病毒大流行代禱，願神的憐憫保守他們，賜平安和醫治給他們，俄勒岡州上周剛剛批准了第一階段的重新開放，該階段最多可允許25人參加教堂的周日禮拜。為上帝的時機禱告，兄弟姐妹們仍將感到足夠的安全，願意回到教堂參加週日的禮拜。

\*\*\*\*\*

## 西雅圖靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Seattle

成立 Started : 1999 年 4 月  
地點 Location : Bellevue, WA  
主任牧師 Senior Pastor : 周吉仁 Rev. Jerry Chow  
網址 www.seabol.org

簡要介紹: 08/16/2020

1998年劉彤牧師帶領敬拜團隊經過西雅圖，與一小群西雅圖的弟兄姊妹分享了建造神榮耀教會的異象。同年9月，六個渴慕聖靈的家庭在西雅圖開始了每週一次的小組聚會。1999年復活節，西雅圖靈糧堂正式成立，並開始主日崇拜。西雅圖靈糧堂定意以聖經為根基、靠聖靈的引導、傳講全人全備的福音，鼓勵弟兄姐妹參與服事，為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體。同時他們更積極推動宣教及植堂的工作，除了在亞洲地區幫助許多無力進學校的貧窮孩童，更資助幾位在柬埔寨的宣教士，帶領當地的人們認識真神，並於2000年在柬埔寨植堂，成立了柬埔寨金邊靈糧堂，每年都會有短宣隊前往柬埔寨培訓當地同工，也展開門徒的訓練。他們並將兒童主日學每年專款“送愛到柬埔寨”的奉獻帶給當地的孩子，也從2016年開始為當地學生舉行VBS英語夏令營的活動。另外西雅圖靈糧堂自2015年起，每年差派短宣隊與台灣鄉福配搭，他們的目的是將福音遍傳台灣鄉村，為主得著門徒。2019年主帶領周牧師全家來到西雅圖靈糧堂，任主任牧師，致力於看見華人信徒生命翻轉，完成大使命，從西雅圖直到世界地極，從今直到主再來。求神的靈親自來帶領西雅圖靈糧堂前面的道路，賜下合一的靈，堅固神的教會，來榮耀主的名。

In 1998, Pastor Tong Liu led a worship team to pass through Seattle and shared with a group of brothers and sisters in Seattle the vision of a glorious church. In September of the same year the first prayer cell group was started in Seattle. In April 1999 the Bread of Life Christian Church in Seattle was formally established and began Sunday worship. They commit to the Bible as the foundation, depending on the leading of the Holy Spirit to preach the whole gospel to the whole person. In recent years, they have been more actively pursuing mission and church planting work. In addition to helping many poor students who are not able to go to school in Asia, they support several missionaries in Cambodia, who are leading the people there to know the true God and established the Bread of Life church in Phnom Penh, Cambodia. The church started cell groups on both sides of the Mekong River and expanded the discipleship of believers. May God's Spirit personally lead the Bread of Life Christian Church in Seattle in the path ahead, and grant them a spirit of unity, strengthening the church to glorify the name of the Lord.

代禱事項：08/16/2020

1. 請為西雅圖靈糧堂的牧者同工代禱，在教會合一中帶下神的同在，讓肢體彼此連結，互為幫助與支持，在教會的各樣事工中看見彼此相愛的榜樣。
2. 請為教會的弟兄姐妹和小組代禱，願神的愛和恩典充滿在中間，叫人看見就認出這是主耶穌的門徒，不斷地以愛心和信心為主作見證。
3. 求主憐憫世人，盡快止息瘟疫蔓延。求神賜下智慧，教導我們如何在目前的特殊情況下廣傳福音。

\*\*\*\*\*

## **西雅圖信望愛靈糧堂 Bread of Life Christian Church on the Plateau**

成立 Started : 2004 年  
地點 Location : Plateau, WA  
主任牧師 Senior Pastor : 余大器牧師 Rev. Andy Yu  
網址 www.bolccop.org

簡要介紹: 09/06/2020

**西雅圖信望愛靈糧堂**成立於2004年，在余大器牧師帶領下，承傳了母堂的異象與使命。他們在創堂之初領受了神的話語，林前13:13“如今常存的有信、有望、有愛這三樣，其中最大的是愛。”這些年他們遵照神的帶領，在西雅圖以東華盛頓湖東邊Plateau一帶辛勤地耕耘，廣傳福音、遍插旌旗是他們教會的目標。2010年4月神奇蹟式的賜他們一個溫馨的小教堂，地點就在Issaquah市區中，是可以全時間使用又負擔得起的地方，他們開始了新的里程碑，在福音宣教上繼續拓展，除了持續原有的事工，也領受先知預言的異象，開始了網路事工，並帶下無心插柳柳成蔭的果效，每月有超過數萬次的點擊率。2011年12月起他們並開始了彌賽亞事工，每月一次的彌賽亞聚會專門為以色列禱告，為猶太人祝福，為耶路撒冷求平安。2011年6月開始，約翰·雷克牧師（John G. Lake）的國際醫治事工在Issaquah成立；並使用他們教會開放為人禱告，展開了醫治釋故事工，以愛心和信心為主作見證，帶下一個屬靈的連結及聖靈的更新。

Bread of Life Christian Church on the Plateau was established in 2005, inheriting the vision and mission of the mother church. In the starting phase of the church, God gave them the verse: “And now these three remain: faith, hope and love. But the greatest of these is love.” (1 Corinthians 13:13) In these years, they follow God’s leading to plant the church in Plateau, East of Washington Lake at Seattle. “Spreading the Gospel, planting the spiritual banners” is the goal of the church. God miraculously gave them a warm small church at the city center of Issaquah in April, 2014. The location is affordable and can be used full time. They started their new journey in this small church. In addition to the original ministries they provided, they start using the internet to spread the gospel by following the vision spoken from a prophet. At the moment, it has more than tens of thousands of clicks per month. Starting in December, 2011, they have a Messiah meeting once per month which is focusing on praying for Israel, blessing Jews and asking for the peace in Jerusalem. Starting in June, 2011, the international healing ministry lead by John G. Lake was established in Issaquah, and the church location is used to pray for others, bringing them spiritual connection and renewal by the Holy Spirit.

代禱事項：09/06/2020

1. 請為教會的小組事工代禱，求神大大祝福小組的事工，在每一個小組聚會中帶下祂自己的同在和福音的大能，讓個人的各種需要都在神裏面得著滿足。特別求神堅定新成立的小組，使他們不斷成長、領人歸主。
2. 請為教會的各個事工代禱，包括社區活動、醫治釋放、青少年和兒童事工，也求神供應各事工經費上的需要。
3. 請為西雅圖信望愛靈糧堂的牧者同工弟兄姐妹代禱，讓肢體彼此連結，互為幫助與支持，在教會的各種事工中看見彼此相愛的榜樣。